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Przewodniczący 

W sprawie powstania nowych szpitali i oddziałów

Proszę o wskazanie sytuacji Opolszczyzny na tle pozostałych 15 województw w sprawie nowo
powstałych szpitali oraz oddziałów szpitalnych w latach 2012-2021.
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